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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 23. 

 

2023. gada 14. decembrī.     

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

                domes priekšsēdētāja 3.vietnieks Gatis Līcis. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Dace Cīrule, Valts Variks, Gatis Līcis, Ineta Romanovska. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Juridiskās daļas vadītāja 

Lolita Pranta, Iekšējā auditore Viktorija Belova, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietnieces Andra 

Vanaga,  īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, Galvenais projektu vadītājs, Māris Ozoliņš, 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Kultūras darba koordinators Ēriks 

Laime- Babris. 

 

SIA “Baložu siltums” grāmatvede Kristīne Beņķe.  

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes priekšsēdētājs Andis Damlics.  

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

SIA “BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis.  

Sociālās aprūpes centra direktors Māris Barons. 
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Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - SIA "Baložu komunālā saimniecība"  budžeta plāns 2024. gadam;  

2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" budžeta plāns 2024. gadam;  

3. Informatīvs - SIA “BŪKS” budžeta plāns 2024. gadam;  

4. Informatīvs - SIA "Ķekavas nami"  budžeta plāns 2024. gadam;  

5. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā;  

6. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu ierīkošanu 

un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un 

Daugmales pagastos;  

7. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu 

pilsētā;  

8. Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 5-62, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

9. Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 7-22, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

10. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

11. Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu;  

12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā Nr.16 “Par projekta iesnieguma 

iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 1.2.1.3.i. 

investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz 

atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti"”;  

13. Informatīvs - Par Rāmavas (Depkina) muižas nomas maksas tirgus vērtības noteikšanu;  

14. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā;  

15. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada 

veselības un sociālās aprūpes centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

16. PIEBALSOJAMAIS -Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada 

Sporta centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

17. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 

Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  un naudas balvām” 

apstiprināšanu;  

18. Informatīvs - SIA “Baložu siltums” 2023. gada budžeta 3. ceturkšņu izpilde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi. 
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 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegti vairāki priekšlikumi par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem un viena jautājuma izņemšanu no 

darba kārtības.    

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Inese Jēkabosne, Edgars Melnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Juris Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

1. priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Iekļaut darba kārtībā PIEBALSOJAMO jautājumu- Par Ķekavas novada pašvaldības 

aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” darbinieku atlīdzības 

nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Juris 

Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2. priekšlikums no Jura Žilko - 

No darba kārtības izņemt jautājumu - [15. Informatīvs - Iesniegums par telpu nomu 

Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādē “Vāverīte”], 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

3. priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut - 19. PIEBALSOJAMAIS -Par Ķekavas novada pašvaldības 

iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

4. priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut - 20. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo 

atbalstu un naudas balvām” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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5. priekšlikums no Jura Žilko - 

Jautājumu [2. Informatīvs - SIA “Baložu siltums” 2023. gada budžeta 3. ceturkšņu izpilde 

], skatīt kā pēdējo, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Varik), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 14. decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - SIA "Baložu komunālā saimniecība"  budžeta plāns 2024. gadam 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:09:10) 

 

Par jautājumu ziņo Andis Damlics.  Informē par SIA "Baložu komunālā saimniecība"  budžeta 

plānu 2024. gadam. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Pieņemt zināšanai,  

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" budžeta plāns 2024. gadam 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:22:00) 

 

Par jautājumu ziņo Uldis Blicavs.  Informē par SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs" budžeta 

plānu 2024. gadam.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Edgars Melnieks, Uldis Blicavs, Aigars Vītols, 

Gatis Līcis, Karina Putniņa, Jānis Zvaigzne, Dace Cīrule.  

 

Debašu sadaļā izsakās –Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Veikt precizējumus budžeta projektā, paredzot  ieņēmumu summas atbilstoši 2024.gada 

paklpojuma līgumam ar pašvaldību, precizēto budžeta projektu virzīt uz ārkārtas 

īpašumu komitejas sēdi un uz dalibnieku sapulci, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

3. Informatīvs - SIA “BŪKS” budžeta plāns 2024. gadam 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:18:10) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Mencis.  Informē par SIA “BŪKS” budžeta plānu 2024. gadam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Aigars Vītols, Edgars Mencis.   

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Saskaņots.  

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Informatīvs - SIA "Ķekavas nami"  budžeta plāns 2024. gadam 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:28:10) 

 

Par jautājumu ziņo Raivo Lācis.  Informē par SIA "Ķekavas nami budžeta plānu 2024. gadam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Raivo Lācis, Dace Cīrule, Edgars Melnieks, 

Valts Variks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Saskaņots.  

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Varik), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:58 līdz 16:12. 

 

 

J. Žilko atsāk komitejas sēdi. 

 

 

 

5. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:40:50) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks. Ir sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un citu publiskai 

lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un 

laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Edgars Melnieks, Valts Variks, Viktorija Belova, 

Karina Putniņa, Dace Cīrule.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Varik), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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6. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu ierīkošanu 

un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un 

Daugmales pagastos 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:16:08) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks. Ir sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andis Ceļmalnieks, Raivo Lācis, Dace Cīrule.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu ierīkošanu 

un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un 

Daugmales pagastos, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

Juris Žilko sēdes vadību nodod savam 3.vietniekam Gatim Līcim. 
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7. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:29:33) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks. Ir sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, 

ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Andis Damlics. 

Debašu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu 

pilsētā, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone,  Ineta LazdaIneta Romanovska, Valts Variks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

8. Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 5-62, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:38:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemti privātpersonas 2023.gada 21.augusta 

un 2023.gada 24.novembra iesniegumi par dzīvokļa īpašuma Skolas ielā 5-62, Baložos, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 5-62, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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9. Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 7-22, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:41:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemti privātpersonas  2023.gada 5.septembra 

un 2023.gada 29.novembra iesniegumi par dzīvokļa īpašuma Skolas ielā 7-22, Baložos, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 7-22, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

10. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:42:20) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas 

novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādis.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Jānis Zvaigzne, Gatis Līcis, Linda Zaķe, Dace Cīrule, Valts 

Variks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 
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11. Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:58:20) 

 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta. Izskatot jautājumu par Ķekavas novada pašvaldības 

izglītības programmu izvērtēšanas un valsts mērķdotācijas sadales komisijas (turpmāk – 

komisija) sastāva maiņu tika saņemts Intas Mozules iesniegums, kurā viņa lūdz atbrīvot no 

komisijas locekļa pienākumu pildīšanas ar 2024.gada 1.janvāri. Ķekavas novada pašvaldībā ir 

saņemts Evijas Arājas 2023.gada 5.decembra iesniegums, kurā tiek izteikta piekrišana tikt 

ievēlētai komisijas sastāvā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Inese Jēkabsone, Lolita Pranta.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

 

 

12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā Nr.16 “Par projekta iesnieguma 

iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 1.2.1.3.i. 

investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz 

atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti"” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:01:30) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Ķekavas 

novada domes lēmumā Nr.16 “Par projekta iesnieguma iesniegšanu Eiropas Savienības 

Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 1.2.1.3.i. investīcijai "Pašvaldību ēku un 

infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju 

izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti".  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Māris Ozoliņš.    

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada domes lēmumā Nr.16 “Par projekta iesnieguma 

iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 1.2.1.3.i. 

investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz 

atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti", 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

13. Informatīvs - Par Rāmavas (Depkina) muižas nomas maksas tirgus vērtības 

noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:08:10) 

 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga. Ir nepieciešams izvērtēt tirgus nomas maksu nekustamajam 

īpašumam “Depkina (Rāmavas) Muiža”, Rāmavas iela 9, Rāmavā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Andra Vanaga, Juris Jerums.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

1. Priekšlikums no Gata Līča –  

Veikt Rāmavas (Depkina) muižas nomas maksas tirgus vērtības noteikšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Izvērtēt muižas pielietojumu pašvaldības funkciju veikšanai,, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts 

Variks), "Pret" – 1 (Karina Putniņa), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

3. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Noskaidrot iedzīvotāju viedokli par muižas turpmāko izmantošanu, 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums, Valts 

Variks), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Karina Putniņa), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

Par balsojumu izsakās Juris Jerums.  
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14. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:37:30) 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Pamatojoties uz Ķekavas novada pašvaldības  (turpmāk – 

Pašvaldība) budžeta ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2023.gada 15.novembri, ir apkopoti 

2023.gada budžeta grozījumu pieprasījumi: 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Nekustamā īpašuma nodoklis; 

• Valsts un pašvaldību nodevas; 

• Naudas sodi un sankcijas; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Ieņēmumi no pašvaldības īpašumu iznomāšanas, pārdošanas; 

• No valsts budžeta daļēji finansētu atvasinātu publisku personu un budžeta 

nefinansētu iestāžu transferti; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Inese Jēkabsone, Anda Pūriņa.     

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 
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15. Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:48:50) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ir sagatavots Ķekavas novada pašvaldības aģentūras 

“Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” darbinieku atlīdzības nolikums. 

Darbinieku atlīdzības nolikums nosaka kārtību, kādā nosakāma darba samaksa, sociālās 

garantijas un piešķirami atvaļinājumi aģentūras darbiniekiem. 

 

Jautājumu abilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Jānis Zvaigzne, Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

16. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” 

darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:57:10) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojkets par Ķekavas novada pašvaldības 

iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku 

atlīdzības nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 
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17. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada 

pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  un naudas balvām” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:58:50) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojkets par Ķekavas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  

un naudas balvām” apstiprināšanu 

 

Jautājumu abilžu sadaļā izsakās – Dace Cīrule,  Jānis Zvaigzne, Valts Variks, Linda Zaķe.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Nr. 18. punktu izteikt šādā redakcijā: 18. Pēc komitejas lēmuma pieņemšanas un un 

līguma noslēgšanas, finansiālo atbalstu (naudas balvu) pārskaita uz iesniegumā fiziskās 

vai juridiskās personas norādīto kredītiestādes kontu. Finansējumu kultūras un mākslas 

projektiem veic divos maksājumos – 80% no piešķirtās summas desmit darba dienu 

laikā pēc komitejas lēmuma un 20% pieškirtās summas desmit darba dienu laikā pēc 

projekta atskaites iesniegšanas, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" 

– 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada 

pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu  un naudas balvām” 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 
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18. Informatīvs - SIA “Baložu siltums” 2023. gada budžeta 3. ceturkšņu izpilde 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:15:50) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Beņķe.  Informē par SIA “Baložu siltums” 2023. gada budžeta 3. 

ceturkšņu izpildi. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Pieņemt zināšanai,   

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.18:58 

 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

 

Komitejas priekšsēdētāja vietnieks:  (2PARAKSTS) Gatis Līcis 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


